
Zápis z porady vedení konané dne 15. 9. 2014 

Přítomni: Veselý, Regner, Malinka, Šrubařová, Bartošek, Dostál, Račanský, Krejčí 

Omluveni: Matyska, Kohoutková, Křenek, Holub, Ledvinka, Novotná Buršíková 
 
 

1. Kontrola úkolů 

- ProAct a instalace úložiště – minulý týden proběhla komunikace s firmou. Vzhledem k 

nedodržení parametrů ve smlouvě je připraveno odstoupení od smlouvy (před 

podpisem), zároveň se připravuje vypsání nového VŘ. 

- Financování IPR – zasláno upřesnění čerpání včetně návrhu využití rezerv. Možné 

využití loňské smlouvy pro rozšíření stávajícího pole (do 300 tis. Kč bez DPH – 

poptávka 1 dodavatele). Kamil Malinka pošle tabulku čerpání s komentářem, následně 

bude o rozšíření rozhodnuto. 

- Koncepce SafeQ – v přípravě, v brzké době schůzka k tomuto tématu.  

- Celouniverzitní CAMPUS licence – schůzka p. Šrubařové s M. Sellnerem 17.9. 

ohledně upřesnění zadání VŘ– technická příprava p. Regner. 

- Návrhy odměn z projektů do 15.9. – divizní ověří, zda bylo posláno. 
 

2. Různé  

- Univerzitní web - možné prostředí pro encyklopedii – po konzultaci o technických 

podmínkách s P. Budíkem byla učiněna nabídka s příslibem technické podpory Mgr. 

Doležalové. 

- Podklady k odměnám odeslány řediteli (do středy rozhodnutí), termín 25.9. na návrhy 

odměn od divizních řediteli 

- Externí audit na ÚVT 18.9. – firma BDO 

- 19.9. – první zasedání komise na telefonii 

- 19.9. – slavnostní otevření FI (včetně workshopu CERIT-SC) 

- Konference MU k ESF 2.10. – příspěvek p. Bartoška 

- Nová pravidla OP VaVpI od 1.9. - celková max. výše úvazků u všech zaměstnavatelů 

do 1,2 (u MEDINFO požadavek splněn). Nyní úprava timesheetů MU. 

- Spuštěna rámcová smlouva na notebooky – možno zadávat objednávky. 

- Střední úložiště – dosavadní řešení v návaznosti na vypovězení smlouvy s ProActem: 

napojení na jiné kapacity  

- Spuštěna knihovna pro studenty na PedF 

- Jednání s ČEZ (doc. Račanský) – prezentace Bezpečnostního odd. ÚVT – nabídnuto 

školení (návaznost na KYPO), proběhnou další jednání o podmínkách spolupráce. 

- Absence doc. Račanského po dobu 1 měsíce 

- Stěhování na CPS – problém s poškozením strojů při vypínání – je vhodné plánovat 

finanční rezervu na opravy.  

- Záznam o projektu pro archivaci – v přípravě, formální podoba bude předložena 

kolegiu ke schválení. 
 
 
 

Zapsala:     Schválil:                            

Iva Krejčí     Martin Veselý 

náměstek ředitele ÚVT MU 


